

Vanløse Badminton Klub

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 18.01.2024 kl.18.

Sted: Caféen.

Tilstede: Jeppe, Lærke, Stine, Carsten, Heidi, Andreas,

Matias Afbud: Morten J, Mette

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra 30. november 2023 samt valg af ordstyrer og referent.
 - 1.1. *Heidi er valgt som ordstyrer og Matias som referent. Referat og dagsorden er efterfølgende godkendt.*
2. Formand (Heidi), haltider (misvedligholdelse og konsekvenser se svar fra i d.d.), bestyrelse 2024/2025 samt dato for generalforsamling, ansøgning om nye tider 2024-2026 i Foreningsportalen, træner 2024 for A og B trup, bolde om lørdagen, boldpenge via klubmodul tirsdag 21-22.30 og torsdag 19.30 -20.30 (henvendelse fra Bent Nielsen)
 - 2.1. *der blev holdt et møde i sidste uge på baggrund af mail fra KBH kommune omkring misvilligholdelse af tider i tidsrummet 16-20. Der skal være 12 unge til træningerne. USU har været ude og finde i hvert fald 5 spillere som trækkes op på B-truppen. Jeppe har ligeledes taget fat i 3 +40 spillere som måske rykkes til C-truppen Hvis flytningen af ungdomsspillerne resultere i pladsmangel på træningen.*
 - 2.2. *Den nye tælleperiode, hvor man fra Københavns Kommunes side skal se om der er nok ungdomsspillere vil være i februar måned. Der er lidt usikkerhed for der tælles i uge 7 (skiferie) hvilket kan blive et problem. Der er skrevet til kommunen omkring dette.*
 - 2.3. *Lørdag har der fra 11-12 været samme problem hvor der minimum skal være 12 spillere på tiden. Løsningen er at man i tælleperioden ændrer 9-10 til 9-10:30 og 10-11 er blevet til 10:30-12:00 hvilket løser problemet. 12-13 er familietræning. USU har skrevet ud og denne har været fyldt i weekenden. Man forventer derfor at problematikken med få spillere er løst i tælleperioden (Februar). Er man i tvivl om kravene på 12 spillere ikke kan opretholdes i eks. Skiferien skal man melde aflysning senest 48 timer før.*
 - 2.4. *For A-truppens træning 18-20 opretholdes denne indtil sommer som minimum. Det forventes af der laves tiltag for at få flere unge på mandagstræningen 18-20 (A-trup). Det håbes at mailen i Appendix, er ensbetydende med at 18-20 kan fås igen, men der skal ses ind i en mulig røkering af tiderne trupperne imellem.*

- 2.5. Tiderne tirsdage kl. 22-23 og onsdage kl. 22-23 i Hal 1 samt mandage kl. 21-30-23 i Hal 2 afmeldes, da vi ikke kan fylde tiderne.
- 2.6. 16/1 blev der afholdt møde med andre sportsgrene i Vanløse (Floorball og Håndbold), og alle var enige i at hvis forvaltningen ikke er villige til dialog omkring disse kriterier vil man se ind i muligheden for at klage. Kriterierne er ikke fair i nuværende format og man håber at få en dialog hurtigst muligt.
- 2.7. dato for generalforsamling skal sættes før 1/5 for at sikre at der kan komme tilskud og gerne lidt før så Carsten kan komme i mål med ansøgningerne. Der er mulighed for d. 18/4 (torsdag). Carsten mener der er nok tid efterfølgende til at kunne komme i mål.
- 2.8. Det er ved at være tid til at ansøge om tider i foreningsportalen. 3 tider i Grøndalscenteret skal fjernes efter dialog med USU. **Heidi** foretager indberetningen.
- 2.9. Træner 2024 for a og b trup er Mikla igen blevet en mulighed, hvilket man ikke vil sige nej til. Der er ikke lavet nogen kontrakt endnu for at se hvornår der skal være træner på. Mikla er fleksibel, hvorfor det ikke haster for nuværende.
- 2.10. Lørdagstræningen bruger træningsboldene fra a og b truppen, hvilket har betydet dårlige slåbolde til træninger. Det har primært været A-trup spillere (Ungdom) som har benyttet dem til slagtræning. Der er købt kasser som løses væk om lørdagen for at sikre bolde til trupperne. Ungdomstræningsboldene kan bruges til familiebadmintonen hvis dette beslutes i USU (**Andreas**). I samme omgang vil det blive præciseret at der skal ryddes op.
- 2.11. Boldpenge på tre hold: Holdlederne er klar. Det handler om at finde ud af, hvad prisen for boldpenge skal være for de tre hold. Prisen skal drøftes med de tre holdledere set i forhold til, hvad forbruget hidtil har været. Dernæst skal det meldes ud, hvornår det træder i kraft (sæson 2024/2025 august). Herefter skal de enkelte spillere tilmelde sig selv via klubmodul. Mette skal med indover denne proces.

3. SSU (Jeppe)

- 3.1. Holdende køre fint. Der er ok tilslutning på træningerne. Der kommer nye spiller løbende hvilket højner niveauet.
- 3.2. Bent er kommet i gang som træner om tirsdagen, hvilket er fungere godt.

4. USU (Andreas)

- 4.1. Problemer med frafald i talenttræningen om mandagen hvilket har givet problemer med niveauet (16:30-18:00 træning). Det kunne være en mulighed at få dem på træningen 18-20 mandag. Dette er spillere som spiller med på B-trup onsdag men som mangler træninger (Fredag har vi fastholdt dem). **Andreas** vil til næste USU-møde hører om hvad vi kan gøre for at få de unge tilbage på mandagstræningen.

- 4.2. *Man prøver at mobilisere så mange spillere som mulig til LMU i Holbæk, for at få så mange med som muligt.*
- 4.3. *Der er ikke fundet nogen løsning på at finde en afløser for Andreas. Der er en mulighed som måske vil træde til.*
- 4.4. *Efter man har rykket spiller på B trup har man nogle åbne pladser, hvilket man håber den nye hjemmeside kan hjælpe med at få udfyldt.*
5. Økonomi (Carsten) evt. om boldopgørelse, ekstra tilskud, frist for aflægning af regnskab til KK er 1. maj.
 - 5.1. *Der mangler lidt bogføring, hvorefter Carsten begynder at opsætte regnskabet. Vi har brugt mange bolde i perioden, men der er også en stor lagerbeholdning (ikke 100% opgjort endnu).*
 - 5.2. *Vi har modtaget den første rate fra Københavns kommunes tilskud. I denne forbindelse er der underskrevet at man har straffeattest for alle trænere (Det har vi) og man leverer ansøgninger til tiden.*
 - 5.3. *udkast til regnskab samt budget forventes færdigt til næste møde. Revisorerne inviteres efter færdiggjort regnskab til gennemgang.*
6. Tøj (Stine) – evaluering og invitation til Racket Group arrangement
 - 6.1. *Det har været en tung proces, som skal forbedres til næste "runde". Det har specielt været den hjemmeside som der skulle bestilles fra som ikke har været nem at håndtere.*
 - 6.2. *Vi burde være i mål på nær en som får det i løbet af næste uge.*
 - 6.3. *Der er arrangement hos Racket group d. 25/1 i Hvidovre. Der er Deadline for tilmelding i dag (18/1).*
7. Kommunikationskanal (webhotel), Facebook og VBK hjemmeside (Lærke/Morten J). Boldsystem. Status ønskes?
 - 7.1. *Umildbart er hjemmesiden færdig. Lærke har leveret sin del. Morten har ikke meldt tilbage på mail fra Heidi omkring status, hvorfor der ikke er nyt omkring dette endnu. Alle er enig om at hjemmesiden skal sendes live hurtigst muligt. **Lærke** tager fat i Morten J.*
 - 7.2. *Boldsystemet er ikke færdigt endnu.*
 - 7.3. *Facebook siden bliver stadig ikke håndteret regelmæssigt og når Lærke prøver, har der manglet en proces for hvordan det gøres bedst. Det bliver forhåbentligt bedre når hjemmesiden kommer op. Lærke vil håndtere henvendelser og sende dem videre til korrekte mails.*
8. Klubmodul (Mette) – udgår
 - 8.1. *Mette er ikke tilstedet hvorfor dette udgår.*
9. Brugerbestyrelse: Nyt fra brugerbestyrelsen (Morten L)
 - 9.1. *Ud fra referat fra mødet har Morten L (sygdom på dagen), er der givet tilskud til Picketball. Der har ellers ikke været noget i referatet.*
 - 9.2. *Der var konsulent ud tidligere på året (Se Mail i Appendix) som vil hjælpe med at finde nye spillere samt andre tiltag som kunne hjælpe klubben igennem DGI.*

*Der er også en mulighed for at konsulenten kan komme ud til et bestyrelsesmøde. Dette overvejes, men der ligger arbejde i dette. Dette vil også tages op på et USU-møde (**Andreas**).*

10. Klublivsfest –v/Matias

*10.1. Der er ikke noget nyt på denne, og der er ikke den store overskud til at stable det på benet. Grundlæggende går opgaven ud på at finde en passende aften (Fredag), og finde de frivillige som skal inviteres (Lars kan hjælpe hermed) Der er enighed om den skal holdes, men det tages på til næste møde (**Heidi**)*

11. Evt. Herunder nye kasser til brugte bolde med hængelås (Morten L), brug af printer hos Ole, MGP koncert lørdag d. 27/4 i Vanløse Hal 1 (HZ har sagt OK til dette).

11.1. Kasser til bolde har Morten L. lavet og sat i rummet.

11.2. Der bruges tit printer i køkkenet til holdkampene. Det aftales om der skal gives lidt for det, så det ikke er et stort problem for dem. Ole og Lars hører hvad de tænker. Det skal dog være inde for rimelighedens grænser.

*11.3. Hal 1 skal bruges til MGP d. 27/4, hvorfor træningerne skal aflyses eller rykkes til Hal 2. Dette rammer Miniton. Det kunne rykkes til 11-12 i hal to hvor siden er åben. Dette skal kommunikeres til relevante personer. (**Jeppe/Heidi**)*

*11.4. Der skal på næste møde være pkt. omkring bestyrelsessammensætning. (**Heidi**)*

12. Næste møde er torsdag den 29. februar 2024

12.1. Tirsdag 2. April sættes næste møde.

Appendix:

Sendt 18. januar efter to rykkere for svar.

Hej Heidi

I henhold til vores dialog i sidste uge hermed tilbagemelding.

Tiderne kl. 18-20 mandag og onsdag i Hal 2 – Fastholdes frem til sommerferien

Det er meget positivt, at I arbejder så målrettet med at få flere unge dygtige spillere, som kan begå sig på eliteniveau. Det er en langsigtet indsats, som kræver en stor masse af spillere kombineret med kompetente trænere og ledere. Ærgerligt massen af unge spillere ikke er større på nuværende tidspunkt, men det håber vi på den bliver med det store arbejde I ligger i det. Der vil i hvert fald være mulighed for at anvende tiderne som I gør nu med udøvere over 18 år frem til sommerferien, da I opfylder minimumsantallet af antal udøvere på 12 personer.

Til orientering var idrætskonsulent Kasper Simonsen forbi brugerbestyrelsesmødet i august og fortælle om de konkrete indsatsområder for målgruppen 0-18 år og om de muligheder I som forening har. Måske nogle

af indsatsområderne er interessante for jer med henblik på den fortsatte udvikling af jeres forening? Jeg har vedlagt referat med tilhørende bilag her og tøv ikke med at kontakte ham, hvis I er interesserede. Han kan kontaktes på gg4t@kk.dk

Tiden kl. 11-13 lørdag i Hal 2 – Fastholdes frem til sommerferien

Glimrende tiltag for at få engageret børn og forældre samtidigt og forhåbentlig kan man fastholde en masse både som udøvere og frivillige i jeres forening.

Tiden beholdes frem til sommerferien.

Tiderne tirsdage kl. 22-23 og onsdage kl. 22-23 i Hal 1 samt mandage kl. 21-30-23 i Hal 2 afmeldes i henhold til nedenstående dialog.

Hele vores dialog er samlet herunder og ser frem til at høre fra jer 😊

Med venlig hilsen

Steffen Aagaard Fabricius

Idrætskonsulent

Kultur og Fritid Vanløse

KØBENHAVNS KOMMUNE

Kultur- og Fritidsforvaltningen

Center for Kultur- og Fritidsaktiviteter